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To: @minvws.nl]

Co: : @minvws.nl]; BED, ZE. (EE) IEEE @minvws.nl]
From: 51.2e] ERED ERED CRED (ERR

Sent: Thur 101 5/2020 2:22:24 PM

Subject: RE: Stand van zaken GOR-propositie

Received: Thur 10/15/2020 2:22:24 PM

Propositie GOR monitor (tekst versie 25 september 2020)(002) ER®EI docx

oN
Ik heb het zojust doorgenomen. Ik cc. [BE even omdat eerder met hem over heb gesproken eniEgomdat hij de man 1s

op kennisintegratie maatschappelijke ontwikkelingen.
Aantal punten:

-Ik heb geen advies over de prijs/kwaliteit
-Eens dat er nu veel onderzoeken en enquétes zijn; maar dat wordt maar voor een deel opgelost door dit voorstel. 2

belangrijke partijen: CBS en Trimbos worden niet toegevoegd aan het consortium en 1 parti] die goed zicht heeft

op onderzoeken ZonMw is niet aangesloten, waardoor nog steeds dit soort uitvragen kunnen plaatsvinden.
- Ofwe gedurende 5 jaar dit nodig hebben, vind 1k lastig te zeggen. In meest mooie scenario zijn we volgend jaar

virus vrij en vergeten we alle ellende die 1s geweest en vragen we ons af waarom we dit 5 jaar volgen.

Tegelijkertijd zijn er signalen dat veel mensen zijn geraakt en dat dit nog lang kan gaan duren en doorwerken. Dus

volgens mij kun je het beter wel dan niet doen. Echter, doe het dan wel goed.
Als ik advies zou geven

VWS positief tegenover jaarlijkse monitor. Onder de voorwaarden dat:

- niet alleen voor regionaal maar ook van landelijke bestuurders bruikbaar is;
-

er geen slag plaatsvindt om de “te enquéteren Nederlander”.
- CBS en Trimbos Instituut opnemen in het consortium.
- ZonMw in de Klankbordgroep opnemen.

Mer ERED
N.B. Ik heb dit verder niet besproken met VGP of MEVA, die resp account Trimbos en CBS hebben. Maar onze

ervaringen uit het verleden weten we dat samenwerking beter aan de voorkant gegarandeerd kan zijn, dan dat ze achteraf

zeggen dit te willen gaan doen. Met de zak geld van VWS kunnen we deze hobbel vermijden.
van: I EE

Veriongen:
a

8

LL
2020 17:15

Onderwerp: RE: Stand van zaken GOR-propositie

HEE
Vamut het RIVM 1s EE BEE betrokken. Volgens mij koersen ze op 17 oktober. Tk heb het nu ter info

gekregen, nog niet zozeer ter afstemming. Dus er is nog alle ruimte! Tk heb alleen aangegeven ernaar te kijken.
GniENE
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
Van:BEEB EBEEE @minvws.nl>
Datum: donderdag 08 okt. 2020 4:54 PM

Aan: 3

Kopie: Noize ) 1. TT
Onderwerp: RE: Stand van zaken GOR-propositie
NED
Ik ga het nog even met aandacht lezen. Er wordt een groot beroep gedaan op de gezondheidsmonitors en daar spelen we vanuit

0JGZ altijd een rol in. Tegelijkertijd zien we grote concurrentie om de populatie die je kunt uitvragen. Dat zal bij een

intensivering niet minder worden. EI] en ik hebben daar vanmiddag over gesproken met RIVM en hen gevraagd hier eens

scherp op mee te denken. Hoe kunnen we zaken bij buigen, zodat we meer landelijke info hebben, maar ok gedetailleerd voor de

regio. Wanneer heb je onze reactie nodig?
Mvg rERPS

Verzonden: donderdag 8 oktober 2020 10:45

an: EEE,I. EH (ED)ERE
Onderwerp: FW: Stand van zaken GOR-propositie

Hierbij!
Groeten,



45663

M 06

Van:

Verzonden: vrijdag 25 september 2020 10:15

Aan: EXER. (EXER) EXER minvws.ni>
Onderwerp: Stand van zaken GOR-propositie

Beste
Zoals ik onlangs aangaf in ons telefoongesprek over de instellingssubsidie werken de GGD'en, GGD GHOR Nederland,

RIVM, Nivel en ARQ intensief samen om tot een vijfjarige brede integrale gezondheidsmonitor COVID-19 te komen.

Daarbij wordt uiteraard voortgebouwd op bestaande monitoringscapaciteit. Omdat het cruciaal is dat je goed op de

hoogte bent stuur ik je de meest actuele tekst. Je ziet daarin de aanleiding, doelstelling, structuur en samenhang van

werkzaamheden, werkpakketten en rapportagemomenten.

De begroting wordt op vele plekken aan gerekend. Het budget komt nu neer op ongeveer 5.1.2b

waarvan ruim [EXEL(80%) is begroot voor de GGD'en. De rest (20%) is voor de inzet vanuit GGD GHOR Nederland,

RIVM, Nivel en ARQ plus onkosten. Per jaar van de monitor is dat|EEEEI Er is voor gekozen om zoveel mogelijk
centraal te organiseren en te analyseren. Dat levert aanmerkelijke kostenbesparingen op.

Op dit moment werken we gestaag verder aan het voorstel samen met en Saka de

portefeuillehouders voor deze thematiek vanuit [IEE Het stuk ondergaat nu nog een feedbackronde vanZk
Op een gegeven moment zal het worden ingebracht in het overleg met de minister.

Dit alles is bedoeld om te laten zien waar we nu staan. Neem vooral contact op voor aanvullende informatie of

onduidelijkheden.

Vriendelijke groet,

5.1.28 '5.1.2¢
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